
 

 

Beretning for overlægerådet for 2023 

 

2023 har været et år, hvor vi har kæmpet mod alle dem, der vil os ondt. Men vi har også haft gode 
oplevelser! 

Torsdags møderne har igen været med lavt fremmøde, men antal ca. som sidste år. 

Vi har haft følgende emner oppe: 

• Robotkirurgi v. Inge Marie Poulsen 

• Osteoporoseenheden v. Jens-Erik Bech Jensen og Lars Hyldstrup 

• Moderne diabetesbehandling v. Ole Snorgaard 

• Destruktiv digitalisering v. Niels Bentzon 

• Logning af SP opslag v. Anne Thesbjerg og Mette Bundgaard 

• Ny ledelsesstruktur (OL) v. Morten Willas Lund 

• Indflytning af medicinen i syd v. Birgitte Rav Degenkolv 

• Digital patologi v. Reza Serizawa 

Forslag til oplæg modtages meget gerne! 

Nytårskuren var underholdende med Jeopardy forestået af Tobias Kvanner Aasvang fra ortopædkir.  

Beretning



Vi havde en super god sommerudflugt til Planetariet, hvor de sidste kun med nød og næppe blev lukket ud i 
nattemørket uden at betale 30.000 kr til restauranten, godt gået! 

Dramaet om vores madordning fortsætter, men direkte adspurgt svarer vores servicechef, at ”den der lever 
stille, lever godt”. Så vi lever lidt endnu på det område.  

Hvad værre er, har regionens lønafdeling meddelt, at de ikke længere har ressourcer til at foretage vores 
løntræk til kontingentbetalingen. Vi har forsøgt alle argumenter, og direktionen har været helt på vores ide, 
da man tidligt kunne se, at det ville gå stærkt ud over de små lokale foreninger. Lønafdelingen har siden 
valgt at fortsætte men kun for Idrætsforeningerne. Således er vi efterladt på perronen med f.eks 
Kunstforeningen. Denne har valgt at lade sig opløse pga af dette, men Overlægerådet har fået en løsning 
med Lægeforeningens medlemsservice. Vi er ca 110 medlemmer. 

Vi slider med at finde nye medlemmer til bestyrelsen, og er plaget af vores rotationsordning, hvor man 
sidder 2 år ad gangen. Forslag til vedtægtsændringer afspejler dette. 

 

Annabel Lee Krarup 
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